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Zápis z jednání 
oblastního výboru ČJF –  Východočeská oblast 

č. 1/2024 

 

Den konání: 15.1.2024   Místo konání: Dolní Přím  Čas: 17:30 až 20:30 

    

Přítomnost členů OV: 

 Ing. Markéta Kvapilová  Přítomna 

 Jaroslav Hupka   Přítomen 

 Ing. Vladimír Zvěřina  Přítomen   

 Mudr. Lukáš Létal  Přítomen 

 Mgr. Karel Nývlt  Přítomen 

 Tomáš Kocián   Přítomen 

 Rudolf Doležal   Přítomen 

    

   

Program jednání 

1. Kontrola úkolů ............................................................................................................................ 2 

2. Informace z rady ČJF ................................................................................................................... 2 

3. Pravidla VčDP ............................................................................................................................. 2 

4. OCM ............................................................................................................................................ 2 

5. Informace ohledně  investičního majetku ČJF – info z Rady ...................................................... 2 

6. Příprava galavečera ČJF .............................................................................................................. 2 

 

¨ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 2 

Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Kontrola úkolů 
Proběhla kontrola úkolů z minulého OV 

 

2. Informace z rady ČJF 
M. Kvapilová seznámila členy OV s průběhem jednání rady ČJF 9.1.2024. 

Požadavek – návrh na člena do ekonomické komise ČJF. 

 

3. Pravidla VčDP 
M. Kvapilová seznámila členy s návrhem pravidel Východočeského drezurního poháru. Seriál vznikl 

z iniciativy členů JK Apolenka. Členové OV s návrhem souhlasí, projednali navržená pravidla, navrhli 

doplnění a upřesnění. Po zapracování úprav budou pravidla zveřejněna a rozeslána všem 

pořadatelům drezurních závodů ve VčO. 

 

4. OCM 
M. Kvapilová seznámila členy OV se stavem přihlášek do OCM VčO. Jednotlivá soustředění v rámci 

OCM již byla zahájena.  

 

5. Informace ohledně  investičního majetku ČJF – info z Rady 
Byl pořízen nový investiční majetek do ČJF, realizace z dotace NSA + 15% účast ČJF. Jedná se o 4 

parkurové sety včetně časomíry ke každému setu, setu maratonových překážek a mobilních překážek 

do crossu včetně převozních vozíků. Byl vypracován návrh rozdělení majetku, předávací protokol, 

ceník pro zájemce o půjčení z řad pořadatelů. Je vypracován rezervační systém. 

Pro oblast VčO bude majetek ve správě u firmy Kubias - výroba překážek. Další info budou uveřejněny 

na webu a FB VčO. 

 

6. Příprava galavečera ČJF 
Členové OV projednali stav příprav na galavečer VčO, byly rozděleny další úkoly pro jednotlivé členy. 

 

 

 

 

Zapsala: Kvapilová 


